
 

Møtereferat 
Møtet gjelder BRUKERRÅD UTLEIRA SKOLE 

Dato og tid Torsdag 13.02.2025 kl 0815 - 0945 

Sted Møterom 4, innerst til venstre i skolens sokkeletasje 

Deltakere Håkon Furre Amundsen (leder FAU), Morten Severin Hoel (FAU), Aya 
Anima (FAU), Andreas Løvdal (elevrepr), Chuntong Yin (elevrepr), William 
S. Weisser (elevrepr), Inger Lise G. Graftås (Utdanningsforbundet), 
Mathias Volden (Fagforbundet), (elevrådet), Liv Randi Moen Johnsen 
(avd-leder SFO) og Per-Åge Gundersen (i rektors sted)  

Referent  Per-Åge Gundersen

Møteinnkaller  Bente Moholt

Meld forfall til  Bente Moholt

 

Sak 1 Referat fra forrige møte til godkjenning 

Referat godkjent. 
   

Sak 2 Korte referater fra elevrådet, FAU og saker fra skoleledelsen 

- Fra skoleledelsen: NB. Skolegårdsfest 3. juni. Tema “Friluftslivets år” 
- Fra elevrådet: Rockeringer ønskes kjøpt inn. Mange baller på taket. Gjerdet på 

asfaltbanen må fikses. Vaktmester må regulere stoler på arealet. Flere elever synes 
stolene er for lavt eller høyt innstilt. Tips fra vennskapsuka: Faddergym Spilltime med 
fadderne. Hemmelig venn. Lage fellesplakater om vennskap på trinnet. 2. trinn spilltime 
med 1. trinn. Gulldobørste: 2. trinn var vinnere i desember. Ny vinner blir annonsert i 
januar. Elevrådet forteller videre om resultatene av garderobeinspeksjonen på hvert trinn 
der 1. trinn gikk av med seieren ved siste garderobeinspeksjon. 

- Fra FAU: Siden sist Brukerråd: Snakket om 17. mai. Vurdert mattilbud og sommerstengt 
på SFO. Skal melde inn trafikkfarlige området rundt skolen. Bør sendes ut til alle 
foresatte. 

Sak 3 Mattilbudet i SFO 

Det har kommet et ønske fra ansatte om å slutte med varmmat. Det brukes en viktig 
voksenressurs på  forberedelser og opprydding.FAU har diskutert saken. Positiv til dette. 
Oppfordrer skolen til å la barna være med å bestemme matutvalget, pålegg, type 
knekkebrød, osv. 

Sak 4 Mulige konsekvenser når gratis kjernetid (halvplass) i SFO ikke videreføres  for  
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4.trinn til høsten 

Sendt inn til Fagforbundet.Hva skjer når SFO ikke er gratis? Mulig at mange ikke ønsker å betale 
for SFO-plassen. Kommunen påstår at dette ikke kommer til å få store konsekvenser. Færre barn, 
færre ansatte kan bli konsekvensen. SFO sender ut en spørreundersøkelse, ønskes det helplass, 
halvplass eller ønskes ikke SFO-plass med ny ordning. 
 

Sak 5 Utleira ILs planer om et stort nærmiljøanlegg i den delen av idrettsparken  
 som er nærmest Utleira skole. Ved leder i idrettslaget, Pål Wahl 

Idrettslaget har tidligere snakket med FAU om hvordan man kan gjøre skolegården mer 
spennende. Et firma har laget en tegning. Videre arbeid: Med kommunen, byggesak. Regulert til 
rekreasjonsområde. Kommunen ønsker at skolen er en part i det videre arbeidet. Siden området 
kan benyttes i skoletiden.Gjennomgang av plantegningene. Kostnadssramme ca. 8 mill. Bygges 
over fire år Trinnvis. Start i 2026 er planen. Avhengig av kommunen. Finansieres med 
støtteordninger og næringsliv 

Spørsmål fra Brukerrådet: Hva med bruk av vinteren? Hva med gjerde mot Utleirvegen? 

Spørsmål til skolen:Ønsker skolen å være med i prosjekteringen av det nye anlegget? 

Granittblokker ved humpene ved grusbanen. Kan disse flyttes til skateparken ved Utleirahallen? 
 
Sak 6 Skolens, og trinnenes, markering av Friluftslivets år 

Alle skal ut på tur.  Turer med faddertrinn, tur uavhengig av hvem som jobber på trinnet.FAU 
ønsker en rettferdig turordning, uavhengig av hvem som jobber på et trinn. Retningslinjene til 
skolen er kompetansemål og det som står i læreplanen. Lavterskel. Det er turene som teller. Ikke 
nødvendig å gå på lange turer. Lærerteam og SFO er  i gang med planlegging og gjennomføring 
av aktiviteter og opplegg. 

 

Sak 7 Eventuelt 

Ingen saker 
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